
Protokół Nr 37
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 17 listopada 2017r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 9 w - 10JU 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuiigowski Mirosław -  przewodniczący komisji

2. Kuśkowska Helena -  członek komisji

3. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji

4. Kłębek Krzysztof - członek

5. Misztal Mariusz -  członek komisji

6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Michał Strzelecki 
Sekretarz, p. Marcin Szerszenowicz insp. ds. drogownictwa, p. Rosa Sławomir -  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy, p. Ziółkowski Marcin i p. Jachacy Hubert -  strażacy z 
OSP Chajęty.
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał przewodniczący Mirosław Kuiigowski, powitał 
zebranych i przedstawił porządek posiedzenia

1. Odpady komunalne -  segregacja, utylizacja azbestu, dzikie wysypiska.
2. Kontrola jednostek OSP -  współpraca z ZG OSP.
3. Bezdomne psy.
4. Kontrola realizacji wniosków .
5. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1. Temat odpadów komunalnych przedstawił p. Michał Strzelecki -  Sekretarz Gminy.

Odpady komunalne z terenu gminy odbiera Firma „Partner” za kwotę 49 000.00 zł netto 
miesięcznie. Dwa razy w roku odbierane są odpady wielkogabarytowe. Segregację 
prowadzi ok. 98 % gospodarstw domowych.
Osiągnięty poziom recyklingu odpadów do ponownego użycia papieru, metali, tworzyw 
sztucznych wynosi 22,73 % a odpadów budowlanych i rozbiórkowych wynosi 99,11 % 
Osiągnięty poziom odpadów komunalnych ulegających biodegradacji przekazywanych do 
składowania ( opady zielone) wynosi 8,31%.

Na utylizację azbestu w bieżącym roku wydatkowano 26 000,00 zł z czego 22 000,00 zł to 
dotacja pozyskana z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.

Usuwanie dzikich wysypisk prowadzi się na bieżąco .W roku bieżącym będzie to wykonane 
w miesiącu grudniu.



W ramach gospodarki odpadami przewiduje się nadwyżkę w wysokości ok. 90 000,00 zł. 
która pochodzi między innymi z wyegzekwowanych zaległości.
Sekretarz zasugerował aby z tych środków zakupić dla komórki zajmującej się gospodarką 
odpadami komunalnymi samochód za kwotę 25 000,00 -  30 000,00 zł z którego będą 
korzystać pracownicy wyjeżdżający w teren.
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przedstawiona propozycją .

Ad. 2 Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że przepisy prawne nie pozwalają na kontrolę 
jednostek OSP na terenie gminy . Kontrole może przeprowadzać Komendant Gminy OSP na 
wniosek Prezesa ZG . Kontrole może również przeprowadzać Komisja Rewizyjna w 
kwestiach dotyczących mienia gminnego.

Ad. 3 Pan Michał Strzelecki poinformował, że odławianie psów na terenie naszej gminy 
prowadzi Schronisko „ Baros-” -  Maciej Glijer ul. Brezerów 76 D, 26-130 Suchedniów. Koszt 
odłowu jedno psa wynosi 1600,00 zł brutto. Ogółem odłowiono i przekazano do schroniska 
18 szt. psów. Liczba bezdomnych psów oddanych adopcji to 7 szt.

Ad 4 Informacją na temat realizacji wniosków komisji przedstawił p. Marcin Szerszenowicz 
insp. ds. drogownictwa.
Wnioski na budowę nowych linii oświetlenia ulicznego zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 
zostaną zrealizowane do końca roku za wyjątkiem Laskowa. Zadanie to będzie wykonane w 
roku przyszłym. Na bieżąco prowadzona jest wymiana pojedynczych punktów oświetlenia 
ulicznego.

Ad. 5 W sprawach bieżących p. Wójt poinformował, że nie udało się pozyskać samochodu 
strażackiego dla jednostki OSP Chajęty.
Druhowie z jednostki poczynili starania do pozyskania samochodu , została wyłoniona jedna 
oferta. Jest to samochód Mercedes Atego 1328 rok prod. 2002, przebieg 9800 km , samochód 
posiada napęd 4x4 , zabudowa firmy Ziegler. Samochód posiada certyfikat CNBOP .
Koszt samochodu to 388 000,00 zł.
Dbając o bezpieczeństwo mieszkańców gminy oraz Strażaków ,Komisja jednogłośnie 
opowiedziała się za nabyciem samochodu strażackiego dla OSP Chajęty.

Misztal Mariusz..........
Rasiński Tomasz.........

Kuligowski Mirosław 
Kuśkowska Helena....
Marcinkiewicz Andrzej 
Kłębek Krzysztof.........


